

# Bińczycki, Jerzy (1937-1998)

## Artykuły 1992-2014

### 1992

Bińczycki wierny rodzinie i staremu składakowi...  
- **Echo Krakowa**, 5/7.06.1992.

### 1993

Tęcza Bińczyckiego. - **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie)**, 6.04.1993.

Bińczycki w „Hamlecie”. - **Życie Codzienne**, 15.04.1993.

Mój prywatny Kraków. - **Gazeta Krakowska**, 12/13.06.1993.

Wilczyńska, G. Moja twierdza. – **Uroda**, nr 8, sierpień 1993.

Kowalczyk, J. R. Miś serdeczny. - **Rzeczpospolita**, 8.10.1993.

### 1994

To on jest Barbarą. - **Przyjaciółka**, 7.04.1994.

Jerzy Bińczycki na czele demonstracji : przynajmniej w niedzielę zostawmy samochód. - **Dziennik Polski**, 3.06.1994.

Chomicz, Z. Samowar Wernyhory. - **Panorama**, 26.06.1994.

[Dobry aktor potrafi wszystko] – fotografia. - **Echo Krakowa**, 1/3.07.1994.

Marciniak, J. Bogumił na rowerze. - **Poznaniak**, 24/25.12.1994.

### 1995

Wielka Orkiestra Świątecznej Pomocy. - **Echo Krakowa**, 9.01.1995.

Kleszcz, H. Dwadzieścia lat po premierze [Nocy i dni].  
- **Gazeta Krakowska**, 1.04.1995.

Jerzy Bińczycki. - **Echo Krakowa**, 18.07.1995.

Ziemianin, M. Wakacje Jerzego Bińczyckiego, czyli co to jest akcja „nic”.  
- **Gazeta Krakowska, 30.08.1995.**

Człowiek z ekranu. - **Trybuna, 2/3.09.1995.**

Zdanowska, J. Moje role to tylko gra. - **Przyjaciółka, 12.12.1995.**

## **1996**

10 pytań do dwojga. [fotografia]. – **Zwierciadło, nr 7, lipiec 1996.**

Krawat pana Jurka. - **Panorama, 1.09.1996.**

## **1997**

Szulc, A. Aktor – opoka. - **Gazeta Krakowska, 28.03.1997.**

Budzińska, A. Czy spełni daną rodzinie obietnicę?  
- **Życie na gorąco, 21.08.1997.**

Biedrzycka, A. Jerzy Bińczycki: Aktor, ogrodnik, cyklista.  
- **Kurier Polski, 3/5.10.1997.**

## **1998**

Oczekiwana zmiana miejsc : Jerzy Bińczycki dyrektorem Starego Teatru.  
- **Dziennik Polski, 1.07.1998.**

Paprotka Bińczyckiego : Jesienna wyprzedaż w Ogrodzie Botanicznym.  
- **Gazeta Krakowska, 19/20.09.1998.**

Jerzy Bińczycki 1937-1998 : Wszystkim bliski ; Zbyt wielki stres ; Do serca w niedzielę ; Był kimś z rodziny : Aktorzy Starego Teatru wstrząśnięci.  
- **Dziennik Polski, 3.10.1998.**

Zmarł Jerzy Bińczycki. - **Rzeczpospolita, 3/4.10.1998.**

Wrażliwy ogrodnik ; Cieślak, J. Testament dyrektora.  
- **Rzeczpospolita, 3/4.10.1998.**

Zmarł Jerzy Bińczycki.  
- **Gazeta Wyborcza, 3/4.10.1998.**

Śmierć aktora : Jerzy Bińczycki opuścił na zawsze swój teatr.  
- **Dziennik Polski, 3/4.10.1998.**

Biedrzycka, A. Jerzy Bińczycki nie żyje. - **Kurier Polski, 5.10.1998.**

Jurasz, W. Śmierć aktora. - **Życie, 5.10.1998.**

Nekrologi.

- **Gazeta Wyborcza, 3/4.10.1998.**
- **Gazeta Wyborcza, 5.10.1998.**
- **Dziennik Polski, 5.10.1998.**
- **Gazeta Wyborcza, 6.10.1998.**
- **Dziennik Polski, 6.10.1998.**

Ostatnia droga Jerzego Bińczyckiego.

- **Dziennik Polski, 6.10.1998.**

Nekrologi.

- **Gazeta Wyborcza, 7.10.1998.**
- **Dziennik Polski, 7.10.1998.**
- **Gazeta Wyborcza, 8.10.1998.**
- **Dziennik Polski, 8.10.1998.**

Pożegnanie Jerzego Bińczyckiego.

- **Rzeczpospolita, 9.10.1998.**

Mikos, M. Pożegnalny walc : Pogrzeb Jerzego Bińczyckiego.

- **Gazeta Wyborcza, 9.10.1998.**

Pożegnanie aktora.

- **Gazeta Krakowska, 9.10.1998.**

Huzarska-Szumiec, M. Binio, pan Jerzy, Jurek...

- **Gazeta Krakowska, 9.10.1998.**

Pożegnanie Jerzego Bińczyckiego.

- **Dziennik Polski, 9.10.1998.**

Zostały wspomnienia. Dzisiaj pogrzeb Jerzego Bińczyckiego.

- **Dziennik Polski, 9.10.1998.**

Polewka, J. Tydzień – wieczność ; Nowicki, J. Na jakiś czas jeszcze zostaniemy.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta w Krakowie), 10/11.10.1998.**

Bliskie spotkania : NCK. Przegląd dorobku Jerzego Bińczyckiego.

- **Gazeta Wyborcza, 12.10.1998.**

Hołd dla wielkiego aktora.  
- **Dziennik Polski, 13.10.1998.**

Noce i dni Bińczyckiego : Nowohuckie Centrum Kultury.  
- **Echo Krakowa, 17-18.10.1998.**

[250 unikatowych fotografii Jerzego Bińczyckiego...].  
- **Tygodnik AWS, 18.10.1998.**

## **1999**

Jerzy Bińczycki: człowiek barwny. - **Gazeta Wyborcza, 2/3.10.1999.**

## **2001**

Patron z nocy i dni : Witkowice. Uroczystość nadania imienia Jerzego Bińczyckiego SP nr 68. - **Gazeta Krakowska, 21/22.04.2001.**

Dobry duch w promieniach słońca. - **Gazeta Krakowska, 3.10.2001.**

[Przed wejściem do Starego Teatru w Krakowie przyjaciele odsłoniли wczoraj tablicę upamiętniającą Jerzego Bińczyckiego...].  
- **Gazeta Krakowska, 3.10.2001.**

Po prostu aktor. - **Express Inowrocławski, 3.10.2001.**

Dobry duch teatru. - **Dziennik Polski, 3.10.2001.**

## **2005**

Teatr i ogród : Rozmowa z Elżbietą Bińczycką.  
- **Gazeta Wyborcza, 31.03.2005.**

## **2007**

Elżbieta Bińczycka : Kto jest Kim w Krakowie. - **Dziennik Polski, 27.05.2007.**

Kobylarczyk, K. Hipoteza o nieśmiertelności. – **Dziennik Polski, 24.08.2007.**

## **2009**

Janiszewska, K. Jerzy, ma w sobie coś dostojnego.  
- **Gazeta Krakowska, 22.04.2009.**

## **2010**

Weryńska, J. Uczniowie i przyjaciele pamiętają o Bińczyckim.  
- **Gazeta Krakowska, 21.04.2010.**

## **2011**

Najlepszą recenzją jego roli : „Chciałbym mieć takiego ojca...”.  
- **Gazeta Krakowska, 28.04.2011.**

## **2012**

Ach, co to było za życie. – **Gazeta Krakowska, 20.04.2012.**

## **2013**

Psikusy wielkiego Binia.  
– **Polska Gazeta Krakowska (Magazyn Rodzinny), 20/21.04.2013.**

## **2014**

Janiszewska, K. Bińczycki. Nie był amantem. Miał w sobie aktorską głębię.  
- **Gazeta Krakowska, 30.04/1.05.201**

## **Wywiady 1984- 1998**

### **1984**

Ludzimierska-Żyła, J. Chętnie przyjmuję role, które zaskakują.  
- **Dziennik Polski, 2.02.1984.**

Stankiewiczówna, T. L. Przeskoczyć siebie.  
- **Sztandar Młodych, 10/12.08.1984.**

### **1985**

Klemiato, W. W teatrze jestem wolnym człowiekiem  
- **Gazeta Krakowska, 31.12.1985/1.01.1986.**

### **1989**

Bielous, U. Jestem ze stada. - **Kultura, 8.03.1989.**

## **1992**

Kowalczyk, J. R. Obsadzano mnie kontrastowo.

- **Rzeczpospolita, 11/12.04.1992.**

## **1993**

Modrzejewska, E. Z Jerzym Bińczyckim pogwarki w ogrodzie.

- **Super Express, 2/4.07.1993.**

Bez dramatu niespełnienia : Mój pierwszy raz: Jerzy Bińczycki.

- **Dziennik Polski, 18/19.12.1993.**

## **1995**

Budzińska, A. Miłość nadaje sens życiu. - **Echo Krakowa, 13-15.01.1995.**

Kasprzyk, M. Doskonalenie charakteru i ciała.

- **Echo Krakowa, 20/22.01.1995.**

Toporek, M. Oczekiwanie ożywczych zaskoczeń. - **Trybuna, 4/5.02.1995.**

Sondej, M. Po prostu zawód.

- **Gazeta Wyborcza (Gazeta Łódzka), 5.05.1995.**

Morytko, W. Bogumił Niechcic też jeździ na rowerze.

- **Przegląd Sportowy, 12/14.05.1995.**

Karolak, H. 10 pytań do dwojga. – **Zwierciadło, nr 11, listopad 1995.**

Malatyńska-Stankiewicz, A. Grunt to rodzinka.

- **Dziennik Polski, 9.10.12.1995.**

## **1996**

Biedrzycka, A. Cudowna rzecz, żyć. - **Trybuna Śląska, 26.07.1996.**

Biedrzycka, A. Żyć to cudowna rzecz. - **Gazeta Opolska, 9/15.08.1996.**

Pewińska, G. Ciche dni : Randka z... Jerzym Bińczyckim.

- **Gazeta Olsztyńska, 15/17.11.1996.**

## **1997**

Piekarska, D. O flircie i ślubach (wśród zmian).

- **Gazeta Lubuska, 31.10/2.11.1997.**

Henkel, B. Dwoje to już osobny świat. – **Pani, nr 12, grudzień 1997.**

Jerzy Bińczycki poleca. - **Dziennik Polski, 2.12.1997.**

## **1998**

Biedrzycka, A. Zmiana miejsc. - **Kurier Polski, 3/5.07.1998.**